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Zápis z jednání osadního výboru v Trocnově 

 

datum konání schůze: 12.6.2015 

přítomni:  

Lubomír Petr 

Mgr. Alena Kazimourová 

 Josef Razím 

 ing. Marek Ehrlich 

 Pavel Lilák 

 

OV rozhodl 

 V současné situaci neprodávat žádné pozemky ani budovy v zemědělském areálu 

Trocnov. 

 

OV navrhuje 

 Koupit od ZD Borovany stavbu 134 (sklad balíků) na pozemku 187/34. 

 Stavbu 134 přenechat trocnovským spolkům k demolici a vzniklý prostor využít 

v budoucnu ke sportovním účelům, protože plocha těsně sousedí s upraveným okolím 

rybníka. Naše představa je vytvoření zpevněné plochy pro míčové hry s možností 

natažení sítě. 

 V návaznosti na předchozí bod použít část materiálu z demolice na zabezpečení 

objektu chátrajícího kravína a předejít tím možným úrazům dětí a využívání objektu 

jako černé skládky.  

 

OV projednal 

 Řešení dopravní situace v Trocnově a v souvislosti s vyjádření Policie ČR a 

projektanta požaduje na silnici II. třídy procházející Trocnovem vybudovat „vjezdné 

brány“, aby došlo ke zpomalení rychle projíždějících aut a kamionů. 
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